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Zápis ze schůze Představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee 
 

Termín:  středa 3.4.2019, od 20:00 hodin 

Místo:   Počítačová učebna kolejního klubu Pod-O-Lee,  

   Na Lysině 772/12, 147 00 PRAHA 4 – Podolí 

Zapisuje: Michaela Javanská 

Přítomni:  Ondřej Gróf   P (HP) 

   Jiří Pospíšilík   SN (HP) 

   Yunus Turk   SS (HP) 

   Marek Hugák    zSG (HP) 

  Lukáš Novotný  zSP (HP) 

  Tomáš Vybíral  KS 

  Jozef Beneš   SBA (HP) 

   Jan Picka   SBB (HP) 

   Michaela Javanská  SBC (HP) 

  Václav Stránský  SBD (HP) 

  Jan Čeřovský   SBE (HP) 

  Ondřej Tyc   zSF (HP) 

  



 Kolejní klub Pod-O-Lee 
 Představenstvo klubu 

strana 2/4 Zápis ze schůze Představenstva  

 

P zahajuje ve 20:07 schůzi Představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee. Chce na začátek schválit program. 

20:08 Odchod KS. 

Usnesení č.1 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje program schůze zaslaný do konference 
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 3.4.2019 v 10:42. 

» (∑: 8; +: 8; -: 0; ±: 0; Usnesení bylo přijato.) 
 
20:09 Příchod SBD. 

Usnesení č.2 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee souhlasí, že se bude zabývat soubory zaslanými do 
konference predstavenstvo@pod.cvut.cz méně než 48 hodin před začátkem schůze. 

» (∑: 9; +: 8; -: 0; ±: 1; Usnesení bylo přijato.) 
 
 

Schvalování ekonomických činností 

EČ Pod-O-Day 

Jedná se o klasickou sportovní akci klubu Pod-O-Lee. Konat se bude 4.5.2019.  

Usnesení č.3 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje EČ Pod-O-Day zaslanou do konference 
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 3.4.2019 v 16:44. 

» (∑: 9; +: 9; -: 0; ±: 0; Usnesení bylo přijato.) 

EČ Pod-O-Bikes 

Služba pro všechny, kdo si platí alespoň základní členství. Půjčení kola max. na jeden den, po dohodě možné na víc. 
Z půjčovného by se hradila průběžná údržba kol. Nejedná se o výdělečný projekt, ale o přidanou hodnotu pro členy 
klubu. Jsou koupena 3 kola (2x horské, 1x trekové), příslušenství ke kolům a nářadí na údržbu kol. 

SBB se ptá, jestli si nářadí může půjčit kdokoliv i na vlastní kolo. P odpovídá, že po dohodě je to bez problému. SBB 
se ptá, jaká kola se koupila. Odpověď viz výše.  

Usnesení č.4 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje EČ Pod-O-Bikes zaslanou do konference 
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 3.4.2019 v 10:42. 

» (∑: 9; +: 9; -: 0; ±: 0; Usnesení bylo přijato.) 

EČ Mezi Bloky 

13. ročník hudebního festivalu Mezi Bloky.  Konat se bude 15.5.2019 od 15:00. 

Usnesení č.4 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje EČ Mezi Bloky zaslanou do konference 
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 3.4.2019 v 14:49. 

» (∑: 9; +: 9; -: 0; ±: 0; Usnesení bylo přijato.) 
 
20:38 Příchod SBA. 
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Kolečko 

Předseda 

P informuje o koupi kol na projekt Pod-O-Bikes a o průběžném nákupu spotřebičů pro projekt Pod-O-
Kitchen. 

Mezi Bloky 

zSP odtajňuje představenstvu jednu z účinkujících kapel. Informuje o výměně Jägermeistera za Captain Morgan, 
který organizátorům dal nabídku, která předčila nabídku Jägermeistera. V řešení jsou sponzoři akce (př. Uniqway). 
Jedná se s Madonou ohledně after party v podobě silent disco. Mezi Bloky se přidaly na startovač, čeká se na 
schválení projektu. 

Pod-O-Gym 

zSG informuje ohledně setkání s Imou. Přišli starší pánové, kteří by tu nejraději vyměnili všechno, co viděli. Dohodli 
se na výměně baterií, teď se čeká na nacenění. Správci gymu mají dohodnuté setkání kvůli podlaze v nohárně. Je 
připravován projekt vzduchotechniky pro tělocvičnu, lifternu a aerobku (místnosti bez oken). Profi systém je 
naceněn na 115 tisíc Kč, ale ještě se to bude zjednodušovat pro naše potřeby.  

Systémy 

Nepokročilo se ohledně kartového systému, wifi a switche. P apeluje na poslání mailu do klubu, aby si 
našel zástupce a časem nástupce. SS se snaží získat informace od bývalého SS Lukáše Kasiče, aby měl 
co předávat dál. Email + informace na FB se má poslat do konce dubna, udělat to jako pozvánku na 
informační schůzku, kde by se lidé dozvěděli, jaké systémy na kolejích používáme a z větších zájemců 
vytvořit tým, který by mohl se systémy pomáhat. Dlouhá diskuze ohledně shánění zástupce. 

21:17 Odchod SS. 

Blok B 

SBB informuje, že jeho TV vadilo, že GDPR smlouva není v angličtině. Zároveň informuje, že se svým TV 
přes léto vytvoří nový klubový web.   

Blok A 

SBA informuje o o komunikaci se SÚZ ohledně vrtání pro wifi na bloku A. Byl odkázán na archiv, kde si 
může najít plány bloku. 

Kolejní skupinka 

Nic. Tága jsou objednaná, nejspíš zatím nedošli. Kontaktuje vedení kolejí. 

Blok D 

Nic. 

Blok C 

SBC informuje o možném zájemci o správce PC učebny. Je potřeba vymyslet využití pro tuto místnost. 

Blok E 

Nic. 

Blok E 

Nic. 

Předrozpočet 

Převádíme cca 300 tisíc z minulého semestru. Příjem cca 972 tisíc. 
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Gym 

Nájem se nově platí půlročně a ne ročně. Úklid – paní je unavená, takže bude po semestru končit a bude 
se hledat náhrada. Pás – připomínky v konferenci predstavenstvo@pod.cvut.cz od Ondřeje Karmazína. 
Marek si obhájil pás, který vybrali. Čalounění laviček – bude se nechávat v čalounictví1, je to částka za 
přečalounění i s dopravou a nějakou rezervou. Rekonstrukce – primárně podlaha v nohárně, další 
plánované rekonstrukce jsou socálky, vzduchotechnika, stěna pod zrcadly a výmalba. Návrhy rekonstrukcí 
pošlou představenstvu. Finger Board – zSP je domluvený se SG ohledně rozšíření pro boulder. 

Projekty 

Mezi Bloky – podpora klubu, zaplacen kapel. Pod-O-Day – odměny pro účastníky a organizátory. Akce 
prvák – kvůi výsledku FSP je potřeba větší podpora klubu. P navrhuje inspirovat se seznamovací hrou ze 
Strahova – napsat každému účastníkovi nějaké číslo a dva lidi se stejným číslem, až se najdou, dostanou 
pivo a občerstvení. 

Pod-O-Games 

Projekt vázne na přivedení internetu do místnosti. Nákup nových her a projektoru, který se používá 
v zasedačce.  

22:03 Příchod SN.  

Správci bloků 

Nově poznávačka každý semestr. 

Kolejní skupinka 

Rekonstrukce venkovního krbu, nebo nechat postavit nový. Musí se nechat schválit památkáři. KS a P 
zjišťují, jestli by to nešlo přes 4korunový fond.  

Pod-O-Lab 

Převody z minula, nečerpané kvůli rekonstrukci. Rekonstrukce se plánuje rychle dokončit a přidělat skříňky 
na projekty – autor projektu by měl klíč od skříňky s projektem.  

Předseda 

Fond projektů – možnost koupit sluchátka (cca 200 ks) na silent disco, využívaly by se jako afterparty po 
klubových akcích, mohli bychom pořádat tzv. silent kina – letní kino, které by nerušilo obyvatele kolejí 
hlukem.  

Teambuilding – zvoleni organizátoři – Michaela Javanská, Jan Čeřovský a Jan Picka 

Pod-O-Kitchen – rezerva na rekonstrukci místnosti. Byla nám nabídnuta místnost za sudovnou, přístup by 
do ní byl přes kartový systém a byla by opatřena kamerovým systémem.  

Pod-O-Léto – klubové akce u bazénku, pro seznámení se lidí, kteří tu tráví letní prázdniny a možnost najít 
potenciální aktivní členy. 

 

Ostatní 

SN napíše na Strahov kvůli jejich řešení kartového systému. 

22:49 P ukončuje schůzi.  
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